



KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murqab
Tel +965 185 8885 | +965 22063333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AAI Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 36334578

التاريخ: 2024/02/14
مرجع: MAZ-CS-02-2024-0036

المحترمين

السادة / شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد،،،


الموضوع: الإفصاح عن معلومة جوهرية

Subject: Disclosure of material information

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى المادة 4-1-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن انشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

With reference to the above subject and to the article 1-1-4 of chapter 4 of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, kindly find attached disclosure of material information form.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،


أنور السيد صالح
مدير - الإدارة القانونية والالتزام



المرفقات:
- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Amal



MAZAYA
AIM TO LEAD

KUWAIT HEAD OFFICE
P.O. Box 3346, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 23th Floor | Al Murgah
Tel +965 185 8885 | +965 22063331 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE
P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AA1 Tower | 45th Floor
Tel +971 80010101 | Fax +971 4 3634578

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ :	2024/02/14
اسم الشركة المدرجة	شركة المزاي القابضة ش.م.ك.ع (قابضة)
المعلومة الجوهرية	ضمن إجراءات إعداد البيانات المالية السنوية المجمعة للشركة كما في 31 ديسمبر 2023 ووفقاً لمتطلبات المعايير الدولية للتقارير المالية لدراسة الانخفاض في قيمة "الشهرة" "Goodwill Impairment Test" والتي تمثل أحد أصول الشركة غير الملموسة، فقد نتج عن هذه الدراسة وجود انخفاض في كامل قيمة تلك الشهرة.
اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	سيتم إدراج خسائر الانخفاض في قيمة الشهرة بمبلغ 2,254,210 دينار كويتي في البيانات المالية المجمعة للشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023.

Disclosure of material information

Date:	14/02/2024
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co. K.S.C.P.
Material information	As part of the procedures for preparing the company's annual consolidated financial statements as of December 31, 2023, and in accordance with the requirements of international financial reporting standards with regards to testing the Goodwill (being one of the company's intangible assets) for impairment, this test had resulted in the impairment of that Goodwill in full.
Effect of the material information on the company financial position	A Goodwill impairment loss amounting to KD 2,254,210 will be recognized in the consolidated financial statements for the fiscal year ended on December 31, 2023.

تحرير